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TIK Tennis og Padel 

 

 

Referat af bestyrelsesmøde den 25. juni 2024  
 

Tilstede: 

Peter Schramm  

Michael Frandsen 

Sanne Larsen 

Simone Voergaard 

Inga Jensen  

 

Afbud: 

Peter Have 

Nicolas Vahman 

 

Dagsorden 
 
1. Info, meddelelser  

2. Folkepark og tennis  

3. Input fra Simone 

4. Drop-in efter ferien 

5. Plan/ideer til indendørs træning (bl.a. Hvad skal vi tilbyde? Kapacitet? Evt spil-selv i weekender 

for motionsspillere?) 

6. Klubmesterskaber 

7. Fremtidig strategi – start på idéer 

8. Evt. 

9. Kommende møder 

 

 

Ad 1: Info, meddelelser 

På den indendørs fordelingsplan er vi nu sikret bane 2, mandag kl. 15 – 16, som 

manglede i den første version. 

  

Ad 2: Folkepark og tennis 

 Den overordnede plan blev behandlet i byrådet den 19. juni. 

 Fase 1, som omfatter ankomstområdet, blev godkendt af byrådet. 

 

Ad 3: Input fra Simone 

Der var god inspiration at hente fra dialogmødet i Tennis Øst.  

I vores strategi skal vi sætte fokus på at gøre tennis attraktivt for både nuværende og 

nye medlemmer. Det er vigtigt, at også nye medlemmer føler sig velkomne. Bl.a. 

kan vi overveje arrangementer med fælles spisning, f.eks. ved sæsonstart. 



Det vil også være fint, hvis vi kan få flere frivillige til at bidrage til enkeltopgaver. 

 

Ad 4: Drop-in efter ferien 

Vi skal høre, om der er nogen, der har lyst til at stå for det. Simone og Sanne skriver 

til medlemmerne. 

Drop-in søndag den 30. juni er aflyst, da der kun er 1 tilmeldt. 

 

Ad 5: Plan/ideer til indendørs træning (bl.a. Hvad skal vi tilbyde? Kapacitet? Evt spil-selv i week-

ender for motionsspillere?) 

Der kan være en del nye medlemmer, der er interesseret i indendørs træning. På 

grund af vores begrænsede kapacitet må vi overveje forskellige muligheder som 

selvtræning, drop-in tennis, skumtennis mm. 

Hallen kan godt udnyttes bedre, og der er bl.a. ledige timer om fredagen. 

 

Ad 6: Klubmesterskaber 

 Klubmesterskaber er i uge 34, med finale den 24. august. 

 Peter, Nicolas og Sanne udsender info om klubmesterskaber til vores medlemmer. 

 

Ad 7: Fremtidig strategi – start på idéer 

 Vi skal drøfte, hvad vi vil satse på – hvor er klubben om 3-5 år? 

 Samarbejde med andre klubber er en mulighed.  

Vi kan håbe på flere indendørs baner og en indendørs padel hal. 

 

Ad 8: Evt.  

 Peter og Sanne aftaler møde med Søren, TIC.  

 Padel: Næste State outdoor turnering er den 12. august. 

Vi er blevet gjort opmærksom på, at låsen til porten ud til beplantningsbæltet mod øst 

bør udskiftes til standardlåsen. Det blev den ikke, da de øvrige låse på banerne blev 

udskiftet. 

  

Ad 9: Kommende møder:  

 Peter sørger for dato og indkaldelse til næste møde, skal koordineres med Nicolas. 

 

 

 

 

  

 


